
Protokoll från Årsmöte Herrljunga Älgskötselområde 2023-04-28 
Mötet bevistades av 21 deltagare. 

 

§ 1 Val av ordförande och sekreterare för mötet samt val av två personer som 
jämte ordföranden justera dagens protokoll tillika rösträknare 

Till ordförande för mötet valdes Jerker Hellstadius och Annika Georgson valdes till 
sekreteare för mötet. Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Jerker Nyvaller 
och Arne Fransson 

§ 2 Justering av röstlängd 

Röstlängden är uppdaterad. Om det blir röstning går vi igenom antal röster/jaktlag. 

§ 3  Fråga om kallelse skett på rätt sätt 

- 23 mars – Kallelse i Supertext 
23 mars – Kallelse via e-mejl till ingående jaktlag 

- 26 mars – Annons i Knallebladet 

§ 4 Fastställande av dagordning 

Dagordningen gicks igenom och godkändes av mötet. 

§ 5 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen gicks igenom och godkändes av mötet. 

§ 6  Kassarapport 

I kassan för älgskötselområdet finns 17 027,-. 

§ 7 Revisionsrapport 

Revisor Olov Johansson läste upp revisionsrapporten som godkändes av mötet. 

§ 8 Fastställande av resultat- och balansräkning 

Resultat- och balansräkning gicks igenom och godkändes av mötet. 

§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

§ 10 Beslut om firmatecknare 

Firmatecknare för älgskötselområdet är Arne Fransson och Jerker Hellstadius, var 
och en för sig. 

§ 11 Val av ledamöter i styrelsen 

Omval på 2 år av Annika Georgsson 
Övriga valda 2022-2024 

§ 12 Val av älgskötselområdets och styrelsens ordförande 

Till ordförande för älgskötselområdet och styrelsen valdes Jerker Hellstadius. 

  



§ 13 Val av revisorer och revisorssuppleanter 

Till revisorer valdes Olov Johansson och Torbjörn Holgersson. Till 
revisorssuppleanter valdes Uno Carlsson och Roland Larsson. 

§ 14 Val av valberedning 

Omval av Carl-Oscar Hermansson och Anders Hallén. 

§ 15 Anmälan om förändring av älgskötselområdets eller av något i detta ingående 
jaktområdens omfattning 

Inga anmälningar. 

§ 16 Fråga om anslutning av nya jaktlag 

Inga frågor om anslutning. 

§ 17 Regler för älgjakten utöver de i stadgarna (§ 8) angivna 

Inga regler utöver reglerna i stadgarna. 

§ 18 Beslut om avgifter för täckande av kostnader för administration 

1,-/hektar inbetalt under 2022. 

§ 19 Inkomna motioner 

Inga motioner har inkommit till årsmötet. 

§ 20 Övriga frågor 

- Spillningsinventering diskuterades. Pinnarna försvinner vid t ex röjning av skog. 
Koordinater måste finnas för att spillningsinventeringen ska fungera. 

- Oregistrerad mark skall inkomma till Länsstyrelsen senast 31 januari. 
- Viktigt att rapportera rovdjursobservationer i Skandobs eller liknande. Om man 

vill fastställa spår av rovdjur kontaktas Länsstyrelsen. 
- Maxantalet i Supertext är 50 stycken och det antalet är uppnått. Eventuellt ha två 

grupper i Supertext. Annika kollar det. 
- Flertalet jaktlag i älgskötselområdet betalar inte fällavgiften i tid. Skapar problem 

vid slutrapportering till länsstyrelsen. Styrelsen meddelar vid höstmötet om vad 
som gäller för inbetalning av fällavgiften. 

- Dålig akustik i lokalen. 
- Hemsidan uppdateras inte kontinuerligt och är inte särskilt bra. Uppdatering bör 

ske oftare. På sikt görs en ny hemsida. 

§ 21 Mötet avslutas 

Ordförande Jerker Hellstadius tackade för visat intresse och förklarade mötet 
avslutat. 

 

Vid protokollet Ordförande Justeras Justeras 
    
    
    
Annika Georgson Jerker Hellstadius Jerker Nyvaller Arne Fransson 

 


